

Valid for Travel from Apr 2023 onwards

6D5N Korea Refreshing Jeju

(Tour Code: KR6RJ)

Package Highlights:

- Direct Flight to Jeju!
- Arte Museum
- Boromwat Farm
Seasonal Flowers whole year round!
- Udo Island
- Jjimjilbang experience
- 'O' Sulloc Green Tea Museum
- Café hopping along Aewol Handam Coastal Road
- Seogwipo Mael Olle Market
- Cheonjeyeon Falls & Oedolgae Rock
- Joanne Bear Museum

Delicacies:

- Ginseng Chicken
- Jeju Black Pork BBQ & Bulgogi
- Abalone Stew
- Ribbon Fish Stew

Accommodation: 4* Hotel

- 4 nights in Jeju City Hotel

Day 1: SINGAPORE → JEJU – SEOGWIPO

(L/D)

- Your vacation begins with a pleasant flight to Jeju, the largest island in South Korea.



- **Arte Museum** – Visit Jeju's newest (and largest) immersive media art destination. The exhibitions have the following themes: waterfalls, gardens, flowers, waves, and many more! This engaging, immersive exhibition is fun for the whole family!
- **Joanne Bear Museum** – The museum, which boasts the motto "nature and environmentalism", showcases teddy bears that are made of all-natural materials.


DAY 2: SEOGWIPO

(B/L/D)

- **Udo Island** – Visit the largest island outside of Jeju! The name "Udo" is literally translated as Cow Island, named after the shape of the island, which looks like a cow laying down.
- **Seongsan Sunrise Peak – UNESCO World Heritage.** Is a huge crater at the top of Seongsan Ilchulbong Peak, formed approximately 40,000 years ago by a volcanic eruption underneath the sea.
- **Boromwat Farm** – Enjoy a view of seasonal flowers all year round! In Spring, the farm features tulips and buckwheat fields, in Summer, Lavender and Hydrangea, while in Autumn, autumn flowers and buckwheat.
- **Seongeup Folk Village** – The entire village which preserves the living site of the people of old Jeju, is an important Folklore Cultural Heritage.



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg  [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg)  [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: **6535 0001**



DAY 3: SEOGWIPO (B/L/D)

- **'O' Sulloc Green Tea Plantation** – O'Sulloc is the largest producer of tea in Korea and three of their four tea gardens are located on Jeju Island.
- **Songaksan Dullegil** – Songaksan is surrounded by 99 small peaks. Enjoy the landscape of the endless Pacific Ocean, horses grazing and the views of Gapo Island and Halla Mountain in the distance.
- **Cheonjeyeon Falls** - Cheonjeyeonpokpo Falls, named "The Pond of God," consists of three sections. The first waterfall falls into a pond with a depth of 21 meters.
- **Oedolgae Rock** – One of the interesting legends says that Oedolgae Rock was actually a human grandmother who transformed into a rock.
- **Seogwipo Maelle Olle Market** – Enjoy delicious street food in the traditional Olle Market.

DAY 4: SEOGWIPO – JEJU (B/L/D)

- **Korea Ginseng Monopoly Showroom, Cosmetics Shop and Natural Health Showroom**
- **Aewol Handam Coastal Road** - Aewol Handam Park Trail is a popular relaxation public area located in the northwest of Jeju Island. Enjoy some café hopping time along the trail.
- **Jjimjilbang Experience** - Jjimjilbang (literally "heated rooms") are an essential part of South Korean culture.
- **Haenyeo Seaweed Museum** – Before heading to the airport, visit the haenyeo seaweed museum to find out more about Jeju's Sea Lady culture.

DAY 5: JEJU (B)

- Free at leisure

DAY 6: JEJU → SINGAPORE

- Transfer to airport for your flight back home. We hope you have had an enjoyable and memorable vacation with CTC Travel.

Note:

- 1, Minimum group size is required for a confirmed departure.
- 2, Tour is conducted in Chinese.
- 3, Due to local or religious festivals/unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice period.
- 4, We reserve the right to change/amend of certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
- 5, In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version

行程有效期从 2023 年 4 月开始

6 天 5 晚 韩国深游济州

(团号: KR6RJ)

大通旅游 精彩呈献:

- 直飞至济州岛
- 多媒体数字艺术博物馆
- 季节性花田 - Boromwat 农场
- 牛岛
- 蒸汽房
- '0' Sulloc 绿茶园
- 涯月汉潭海岸散步路
- 城山日出峰
- 城邑民俗村
- 西归浦每日市场
- 天帝渊瀑布
- 朝安泰迪熊博物馆

特色餐:

- 人参鸡
- 济州黑猪肉烧烤
- 鲍鱼煲餐
- 济州韩式餐
- 带鱼套餐

住宿: 4* Hotel

- 5 晚住济洲酒店

第一天: 新加坡 → 济州 - 西归浦

(午/晚餐)

- 齐集新加坡樟宜国际机场, 乘搭国际航班飞往济州-韩国最大的岛屿和著名的旅游城市。
- **多媒体数字艺术博物馆** - 由废弃的音箱制造工厂改造而成, 面积 4,600 平方米, 高 10 米, 是韩国最大规模的沉浸式多媒体数字艺术博物馆, 由世界级数字化艺术设计公司 d'strict 倾情打造。
- **朝安泰迪熊博物馆** - 这里展示着 16 英寸的泰迪熊, 它是通过直接织造天然马海毛, 使用从植物和果实中提取的天然染料制造出最佳的手感和质感以及丰富又独



特的色感, 手工织造而成。

第二天: 西归浦

(早

/午/晚餐)

- **牛岛** - 搭乘渡轮前往济州东部的离岛——牛岛, 欣赏一大片广阔的绿地、海景等自然风光, 享受宁静悠闲的步调、捕捉如明信片般的风景照。
- **城山日出峰** - 是一块高耸的巨岩, 顶部有巨大的火山口。峰顶是观日出的绝佳地。
- **Boromwat 农场** - 风吹的田农场, 农场里经营着咖啡厅、暖房, 田地咖啡厅门口是大片草坪, 旁边有薰衣草花田、荞麦花田、三色柳树。每个季节有不同的花, 暖房里栽种着各种热带花朵。
- **城邑民俗村** - 这里很好地保留着济州传统茅草屋, 能够体验旧时济州人的生活原貌。



第三天: 西归浦
餐)

(早/午/晚

- **雪绿茶博物馆** - 位于济州岛西广茶园附近的 0'Sulloc 博物馆以绿茶为主题而建设, 是了解学习韩国传统茶文化的场所。
- **松岳山环山路** - 松岳山的特点是临海环山路, 同时也是济州岛 10 号偶来小路。
- **天帝渊瀑布** - 相传, 天帝渊瀑布是因服侍玉皇大帝的七仙女在繁星点缀的夜晚, 驾着散发着晶莹紫珠光芒的云桥、吹着玉笛来到凡间。在此玩西情戏后而得名的。

Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Website: www.ctc.com.sg  [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg)  [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001

- **独立岩** - 孤石浦周边散落着虎岛、鸟岛等美丽的小岛和仙女岩等形态奇异的海岩。



- **西归浦 011e 市场** - 在西归浦市的平民经济中担当着中枢性的角色，内部是“王”字形的结构，购物很方便。

第四天：西归浦 - 济州

(早/午/晚餐)

- **人参专卖店, 护肤用品专卖店, 韩国护肝宝店**
- **涯月翰潭步道** - 涯月翰潭步道，是由沿着承载济州风景的蓝色大海和玄武岩蜿蜒曲折的美丽海岸散步路构成~沿着将宽阔的绿海尽收眼底的散步路走的话可以体验美丽的咖啡厅。
- **汗蒸房** - 到韩国肯定少不了汗蒸浴了，到当地的汗蒸房体验
- **海女紫菜纪念馆** - 到纪念馆了解济州海女的历史

第五天：济州

(早餐)

- 自由行

第六天：济州 → 新加坡

(早餐)

- 送往机场, 乘搭国际航班返回新加坡。感谢您选择大通旅游!

备注:

- 1, 团队确认出发有最低人数要求。
- 2, 团队以英文或者中文服务运作。
- 3, 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件，以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为。
- 4, 本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
- 5, 行程的中文和英文描述内容若有不同，将以英文版为准。

